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Protokół nr XXX/2020 
z XXX Sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka 

z dnia 28 grudnia 2020 r. 

 

 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Wypowiedz utrwalona na  nagraniu w czasie od  00:01:18 do 00:03:00 

Przewodniczący Rady Henryk Stańczyk otworzył  XXX Sesję Rady Miasta i Gminy Wysoka. 

Obrady rozpoczęto o godz. 15.00. Powiedział, że  ze względu na ograniczenia wynikające  

z pogarszającej się sytuacji epidemiologicznej w kraju sesja odbędzie się w zdalnym trybie 

obradowania z wykorzystaniem aplikacji Teams. Wskazał, że na podstawie ustaw „covidowych”  

a także par. 47a ust. 1 i  2 obowiązującego Statutu Miasta i Gminy Wysoka z powodu 

koronawirusa,  w przypadku radnych i pozostałych osób znajdujących się w budynku tutejszego 

urzędu  zwrócił się z prośbą  o przestrzeganie  reżimu sanitarnego z powodu „koronawirusa”, 

zachowanie dystansu społecznego, stosowanie maseczek, środków dezynfekcyjnych.  

Przewodniczący Rady Henryk Stańczyk poinformował, iż zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz § 43 ust. 2 Statutu Miasta i Gminy Wysoka, 

że przebieg Sesji jest transmitowany w internecie i utrwalany za pomocą urządzeń  rejestrujących 

obraz i dźwięk za pośrednictwem programu e-Sesja. Nagrania obrad Sesji w tym głosowania 

elektroniczne Pań i Panów radnych są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Wysoka i na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy i w sposób zwyczajowo przyjęty. 

Ponadto przekazał, iż klauzula informacyjna odnosząca się do przetwarzania danych osobowych 

znajduje się na drzwiach wejściowych na salę obrad oraz w Biuletynie Informacji Publicznej  

w zakładce „Ochrona danych osobowych.  W związku z tym zwrócił się do wszystkich 

uczestniczących z zdalnym trybie obradowania, znajdujących się w budynku Urzędu. z prośbą  

o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych podczas wypowiedzi.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:03:00 do 00:04:04 

Przewodniczący Rady Henryk Stańczyk powitał radnych i gości. Listy obecności stanowią 

załącznik nr 1 do  niniejszego protokołu.  

Ad.  2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:04:14 do 00:05:43 

Przewodniczący Rady Henryk Stańczyk przekazał, że  stan ustawowy Rady Miasta i Gminy 

wynosi 15 radnych. Radni potwierdzili swoją obecność elektronicznie za pomocą aplikacji e-sesja.  

W zdalnym posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych, Radna Paulina Strzałka była nieobecna.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie elektroniczne w celu potwierdzenia quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. 

 



Strona 2 z 18 

 

Obecni: 

1. Jan Ciołek  

2. Emilia Dembińska  

3. Łukasz Dymitruk  

4. Edmund Fonferek  

5. Stanisław Grzybowski  

6. Marek Jóźwina  

7. Beata Kleczka 

8. Krzysztof Kowalski  

9. Ewelina Lewicz  

10. Bartłomiej Noculak  

11. Magdalena Piszczek  

12. Joanna Siodła 

13. Henryk Stańczyk  

14. Grażyna Wrzaszczak  

Przewodniczący Rady H. Stańczyk stwierdził, że w dniu dzisiejszym Rada jest władna do 

podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji wynikających z obowiązującego statutu Miasta  

i Gminy Wysoka. 

 

Ad. 3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

4. Wystąpienia gości wg. wcześniejszych ustaleń. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Wysoka w 2021 rok - Projekt 

uchwały nr 1. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2020 rok - Projekt 

uchwały nr 2. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Wysoka na lata 2020 - 2030  - Projekt uchwały nr 3.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Marcina Wytrzyszczewskiego z dnia  

12 grudnia 2020r. do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Wysoka - 

Projekt uchwały nr 4. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku wg. właściwości dotyczącego wyznaczenia  

i udostępnienia drogi dojazdowej (KDW) do działki nr 701/40 - Projekt uchwały nr 5. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy za 

2020 rok. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady  Miasta i Gminy o złożonych oświadczeniach 

majątkowych Radnych Miasta i Gminy. 

12. Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy i pracowników Urzędu. 

13. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z działalności między sesjami Rady, w tym  

z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy. 

 

14. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
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15. Udzielenie odpowiedzi na złożone w terminie od ostatniej sesji Rady Miasta i Gminy 

interpelacje   

i zapytania radnych, wnioski sołtysów i pozostałych wnioskodawców. 

16. Prezentacja złożonych interpelacji w okresie międzysesyjnym. 

17. Interpelacje i zapytania radnych.  

18. Zapytania i wnioski sołtysów oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

19. Wolne wnioski.  

20. Przyjęcie protokołu z XXVIII i XXIX Sesji Rady Miasta i Gminy.  

21. Komunikaty Burmistrza oraz informacja o planowanych zamierzeniach do następnej Sesji.  

22. Komunikaty oraz informacje Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy. 

23. Zakończenie i zamknięcie obrad XXX Sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:06:25 do 00:07:00 

Przewodniczący Rady Henryk Stańczyk przypominał, że porządek dzisiejszej sesji przekazał 

Paniom i Panom Radnym na aplikacji e-Sesja i jest opublikowany na stronie BIP Gminy  oraz jest 

prezentowany na tablicy projekcyjnej. Dodatkowo był zamieszczony Komunikatem 

przewodniczącego Rady  o rozszerzeniu tego porządku. Poinformował, że  rozszerzenie porządku 

dotyczyło wprowadzeniu projektów uchwał w sprawie przekazania petycji przez pana Arkadiusza 

Rakoczego i przekazania petycji pana Piotra Sterkowskiego z dnia 14 grudnia do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, jest propozycja realizacji tych punktów po punkcie 9 porządku obrad.  

 

Radni nie zgłosili propozycji zmian do porządku sesji. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:07:20 do 00:07:34 

Burmistrz Miasta i Gminy Artur Kłysz ze swej strony zaproponował  do porządku sesji 

następujące zmiany: 

1) wycofać z porządku obrad punkt 7 czyli podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2020-2030, ponieważ zmiany, które są planowane w budżecie 

nie mają wpływu na kolejne lata budżetowe 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:07:56 do 00:09:33 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk do porządku sesji zgłosił następujące propozycje:  

 

1) wprowadzenie nowego pkt w brzmieniu: "Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji 

Pani Teresy Garland z dnia 20.12.2020 r. do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta i Gminy Wysoka - Projekt uchwały nr 8, 

 

2) wniosek nr 2 - Przewodniczącego Rady o wycofanie z porządku pkt 22 - "Przyjęcie 

protokołu z XXVIII i XXIX Sesji Rady Miasta i Gminy". 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:10:25 do 00::10:31 

Przewodniczący Rady powitał panią Paulinę Strzałke,  która dołączyła do  zdalnych obrad.  

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:10:32 do 00:11:26 
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Przewodniczący Rady H. Stańczyk poddał pod głosowanie propozycje zmian do porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek Burmistrza Miasta i Gminy o wycofanie z porządku sesji pkt 7 - Podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wysoka na lata 2020 - 2030 - 

Projekt uchwały nr 3. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław Grzybowski , 

Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , 

Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek nr 1 Przewodniczącego Rady o wprowadzenie nowego pkt w brzmieniu: "Podjęcie 

uchwały w sprawie przekazania petycji Pani Teresy Garland z dnia 20.12.2020 r. do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Wysoka - Projekt uchwały nr 8. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław Grzybowski , 

Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , Magdalena Piszczek 

, Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Jóźwina  

Wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek nr 2 - Przewodniczącego Rady o wycofanie z porządku pkt 22 - "Przyjęcie protokołu  

z XXVIII i XXIX Sesji Rady Miasta i Gminy".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław Grzybowski , 

Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , 

Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

 

Wniosek został przyjęty. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad wraz ze zmianami. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław Grzybowski , 

Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , 

Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

 

Porządek został przyjęty ze zmianami. 

Porządek obrad po przyjętych zmianach: 

1) Otwarcie sesji. 

2) Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3) Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

4) Wystąpienia gości wg. wcześniejszych ustaleń. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Wysoka w 2021 rok - 

Projekt uchwały nr 1. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2020 rok - Projekt 

uchwały nr 2. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Marcina Wytrzyszczewskiego  

z dnia 12 grudnia 2020r. do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy 

Wysoka - Projekt uchwały nr 4. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku wg. właściwości dotyczącego 

wyznaczenia i udostępnienia drogi dojazdowej (KDW) do działki nr 701/40 - Projekt 

uchwały nr 5. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Arkadiusza Rakoczy z dnia 14 

grudnia 2020r. do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Wysoka - 

projekt uchwały nr 6. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Piotra Sterkowski z dnia 14 grudnia 

2020r. do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Wysoka - Projekt 

uchwały nr 7. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta i Gminy Wysoka. Projekt uchwały nr 8 

12) Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy za 

2020 rok. 

13) Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy o złożonych oświadczeniach 

majątkowych Radnych Miasta i Gminy. 

14) Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy i pracowników Urzędu. 

15) Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z działalności między sesjami Rady, w tym  

wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy. 

16) Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
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17) Udzielenie odpowiedzi na złożone w terminie od ostatniej sesji Rady Miasta i Gminy 

interpelacje i zapytania radnych, wnioski sołtysów i pozostałych wnioskodawców. 

18) Prezentacja złożonych interpelacji w okresie międzysesyjnym. 

19) Interpelacje i zapytania radnych. 

20) Zapytania i wnioski sołtysów oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

21) Wolne wnioski. 

22) Komunikaty Burmistrza oraz informacja o planowanych zamierzeniach do następnej Sesji. 

23) Komunikaty oraz informacje Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy. 

24) Zakończenie i zamknięcie obrad XXX Sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka. 

 

Ad. 4. Wystąpienia gości wg. wcześniejszych ustaleń. 

 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Wysoka  

w 2021 rok - Projekt uchwały nr 1. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:17:17 do 00:23:46 

Sekretarz Miasta i Gminy Halina Borowczyk poinformowała, że projekt programu Opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  został opracowany zgodnie  

z art. 11a ustawy z 21 sierpnia 1997 roku o ochronie zwierząt, corocznie organ stanowiący 

jednostki samorządu terytorialnego a więc Rada Gminy powinna taki program uchwalić  

w terminie do 31 marca danego roku . Przekazała, że z uwagi na to,  że to już ten termin 31 marca 

jest taki graniczny i praktycznie jest już koniec pierwszego kwartału danego roku postanowiliśmy,  

że na rok 2021 program będzie już zaprezentowany  pod obrady sesji do końca roku 2020. Dodała, 

że  zgodnie z ustawą projekt programu musi zostać zaopiniowany przez podmioty wymienione  

w ustawie,   w tym  przypadku jest to powiatowy lekarz weterynarii,  jest to stowarzyszenie,  które 

statutowo zajmuje się ochroną zwierząt oraz są to dzierżawcy obwodów łowieckich do tych 

podmiotów został projekt programu skierowany 30 listopada i w terminie 21 dni od daty 

otrzymania tego projektu podmioty te uprawnione do wydania opinii jej nie wydały. W związku  

z tym uznajemy,  że zastrzeżeń do treści programu nie ma . Program zawiera zadania,  które 

wynikają wprost z ustawy, to co jest zadaniem własnym Gminy to zapewnienie bezdomnym 

zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt,  zapewnienie opieki nad wolno żyjącymi kotami  

w tym ich dokarmianie,  odławianie bezdomnych zwierząt,  obligatoryjna sterylizacją albo 

kastracje zwierząt w schronisku dla zwierząt. poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt 

usypianie ślepych miotów. wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla 

zwierząt gospodarskich , zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń 

drogowych z udziałem zwierząt a ponadto zostało zawarte w tym programie takie zadanie jak plan 

elektronicznego znakowania psów. Obligatoryjnie w programie musi być zawarta kwota 

zabezpieczona na realizację tych zadań w danym roku budżetowym. Jeśli chodzi o zapewnienie 

bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, odławianie bezdomnych zwierząt 

oraz obligatoryjna sterylizacja albo kastracja zwierząt przyjmowanych do schroniska to jest 

podpisana umowę ze schroniskiem "cywil" z siedzibą w Rybowie,  dane kontaktowe zawarte są  

w treści programu łącznie z telefonem kontaktowym. Ponadto opieką nad wolno żyjącymi kotami 

w tym ich dokarmianie zadanie to realizowane jest poprzez społecznych karmicieli kotów na 

chwilę obecną mamy zarejestrowanych 20 osób,  które podejmują się tego zadania musimy  
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również wskazać w programie podmiot, który będzie wykonywał różnego typu zabiegi 

weterynaryjne czy to sterylizacja albo kastrację bądź też elektronicznie będzie znakował psy.  

W treści programu jest również wskazany ten podmiot jest to tak jak w ubiegłym roku i w tym 

roku  -  gabinet weterynaryjny lekarza weterynarii Jarosława Matuszewskiego z siedzibą w Pile 

również dane kontaktowe łącznie z telefonem są podane w treści programu również musimy 

wskazać i to jest uczynione, podmiot który zajmowałby się zwierzętami gospodarskimi i będzie to  

Zespół Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego z siedzibą w Brzostowie, dane kontaktowe również 

podane są w rozdziale X projektu programu. Wskazała, że  na realizacje zadań ujętych  

w programie przewidziano w budżecie na 2021 ogólną kwotę 60000 zł., z tego na utrzymywanie 

zwierząt w schronisku i wyłapywanie bezdomnych zwierząt jest przeznaczona kwota 26000 zł ona 

jest mniej więcej adekwatna do wydatków, które gmina poniosła w roku 2020 na opiekę nad 

wolno żyjącymi kotami w tym ich dokarmianie,  zakup karmy oraz finansowanie zabiegów 

weterynaryjnych przeznaczono kwotę 9000 zł., na usypianie ślepych miotów 500 zł, na 

poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt 500 zł., na zapewnienie miejsca oraz 

pożywienia dla zwierząt gospodarskich 1000 zł., zapewnienie całodobowej opieki w przypadku 

zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt również 1000 zł. na zbieranie transport  

i unieszkodliwianie zwłok zwierząt przeznaczonych jest kwota 5000 zł i na ograniczenie populacji 

bezdomnych zwierząt poprzez wykonywanie zabiegów  sterylizacji albo kastracji jest 

zaplanowana kwota 3500 zł.,  na usługę weterynaryjną elektronicznego znakowania psów jest 

przeznaczona tu kwota 13000 zł.  będą to zabiegi dosyć powszechne bowiem są powiązane  

z wysokością opłaty za posiadanie psa,  która została ustalona w 2021 roku i działania 

informacyjno-edukacyjne ostatnia pozycja w planie wydatków na realizację programu na to 

zadanie przewidziano 500 zł. Program ma charakter prawa miejscowego i będzie opublikowany  

zatem musi być opublikowany w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:24:12 do 00:24:35 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk zapytał czy problem czipowania zostanie  zorganizowany  

w poszczególnych miejscach,  żeby nie transportować zwierząt.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:24:35 do 00:25:44 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz odpowiedział, że  można to zorganizować jak najbardziej. 

Dobrze byłoby też połączyć ze szczepieniami przeciwko wściekliźnie to co kiedyś było na 

wioskach bardzo popularne i kiedyś gmina to organizowała. Teraz już się tym samorząd nie 

zajmuje każdy właściciel psa musi to robić sam bezpośrednio i sam musi się o to martwić, ale  

w tej sytuacji możemy jakby nawet to połączyć jeżeli nie wiem jak tam,  w którym miesiącu 

będzie szczepienie psa przeciwko wściekliźnie, wiadomo, że mieszkańcom zależy na tym 

wczesnym czipowaniu,  żeby już ten podatek był niższy i pewnie będzie wola mieszkańców, żeby 

to robić odpowiednio szybciej jeżeli zbierze się określona grupa myślę, że tutaj kontakt  

z sołtysami będzie potrzebny.  Jeżeli zbierze się określona grupa mieszkańców to jak najbardziej 

lekarz weterynarii,  z którym jest podpisana umowa,  może do danej miejscowości przyjechać  

i wykonywać to na miejscu. 

Radni nie mieli zapytań do treści projektu uchwały. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:26:38 do 00:29:22 
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Przewodniczący Rady  H. Stańczyk odczytał treść  projektu uchwały .  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Wysoka w 2021 rok - Projekt 

uchwały nr 1. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Edmund Fonferek , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , Magdalena Piszczek 

, Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Dymitruk  

 

Uchwała nr XXX/ 193/2020 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:29:38 do 00:34:11 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk w swojej wypowiedzi poruszył kwestię postępowania  

w przypadku zgonu psa czy kota, co z problemem zwłok padłych zwierząt. 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2020 rok - Projekt 

uchwały nr 2. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:35:29 do 00:39:57 

Skarbnik Miasta i Gminy Danuta Sinkiewicz przekazała, że zmiany dotyczą planu dochodów  

i wydatków, plan dochodów zostaje zmniejszony o 73250 zł. Burmistrz zwrócił się do 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Warszawie z prośbą  

o rozwiązanie umowy,  której przedmiotem było dofinansowanie w formie dotacji przedsięwzięcia 

pod nazwą usuwanie odpadów z folii rolniczych siatki i sznurka do owijania balotów opakowań 

po nawozach i typu Big Bag zadanie to nie było realizowane i w związku, z tym plan dochodów 

zostaje zmniejszony w dziale 900 o kwotę 73.250 zł. W związku ze zbliżającym się końcem roku 

przeprowadzona została analiza planu dochodów oraz uzyskanych wpływów i zwiększony został 

plan dochodów w pozycjach,  w których uzyskano wyższe wpływy niż zakładano jest to dział 700 

- wpływy ze sprzedaży nieruchomości. Został  zwiększony plan dochodów o 150 000 zł,  są to 

wpływy z podatków od nieruchomości od osób prawnych i zwiększony jest plan dochodów  

|o 30 000 zł.  natomiast zmniejszony został plan w pozycjach,  w których uzyskano niższe wpływy 

w dziale 600 zmniejszony został plan dochodów o kwotę 47. 708 zł. dotyczy to dofinansowania 

zadania inwestycyjnego przebudowa ul. Szkolnej w Wysokiej.  
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Zadanie to zostało zrealizowane w grudniu został złożony wniosek o płatność natomiast 

dofinansowanie zostanie przekazane po rozliczeniu zadania co nastąpi już w roku kolejnym,  

w dziale 756 został zmniejszony plan o 50 000 dotyczy to wpływów z podatku od nieruchomości 

od osób fizycznych,  w dziale 756 o 64.249 zł są to wpływy z podatku od czynności 

cywilnoprawnych, w dziale 756 o kwotę 18.043 zł i dotyczy to wpływów z podatku dochodowego 

od osób prawnych. Plan wydatków podobnie jak plan dochodów zostaje również zmniejszony  

o 73.250 zł. W związku z rezygnacją z realizacji zadania usuwanie odpadów z folii rolniczych 

siatki i sznurka do owijania balotów opakowań po nawozach i typu Big Bag, zmniejszony zostaje 

plan wydatków w dziale 900 - o kwotę 73. 250 zł. Sołectwo Tłukomy zrezygnowało z realizacji 

przedsięwzięcia aktywizacja dzieci oraz mieszkańców wsi z okazji Dnia Dziecka zwiększając 

jednocześnie środki na realizację zadania zagospodarowanie przestrzeni publicznej.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:40:59 do 00:41:19 

Radny Jan Ciołek zapytał czego dotyczy kwota 150 000 zł z tytułu sprzedaży nieruchomości . 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:40:59 do 00:41:19 

Skarbnik Miasta i Gminy odpowiedziała, że plan z tytułu sprzedaży został zwiększony  

w związku ze sprzedażą prawa wieczystego użytkowania działki dotyczy to  sklepu Dino na ulicy 

Matejki.  

Radni nie mieli innych zapytań do treści projektu uchwały. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:42:12 do 00:46:07 

Przewodniczący Rady  H. Stańczyk odczytał treść  projektu uchwały .  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2020 rok - Projekt uchwały nr 2 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław Grzybowski , 

Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , 

Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

 

Uchwała nr XXX/ 194/2020 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Wysoka na lata 2020 - 2030 - Projekt uchwały nr 3. (punkt zdjęto z porządku obrad) 
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Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Marcina Wytrzyszczewskiego  

z dnia 12 grudnia 2020r. do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy 

Wysoka - Projekt uchwały nr 4. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:47:26 do 00:48:44 

Sekretarz Miasta i Gminy Halina Borowczyk poinformowała, że w dniu 14 grudnia tego roku 

wpłynęła do pana Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy petycja pana Marcina 

Wytrzyszczewskiego. Petycja ta zdaniem wnioskodawcy jest złożona w interesie publicznym  

a dotyczy całej akcji propagandowo-edukacyjnej dotyczącej szczepień ochronnych związanych  

z wirusem Covid. Zgodnie ze Statutem Miasta i Gminy petycje,  wnioski i skargi rozpatruje 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji,  zatem przed podjęciem stosownej uchwały Rady  

o rozstrzygnięciu merytorycznym tej petycji,  ma być ona oceniona przez Komisję do tego 

powołaną. W związku z tym jest projekt uchwały przygotowany na przekazanie petycji do 

załatwienia i wstępnej opinii oceny sposobu rozstrzygnięcia tej petycji przez właściwą komisje 

Rady. Projekt uchwały został zaakceptowany przez panią Mecenas.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:48:48 do 00:48:44 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk poinformował, że komisja ma czas do 31 stycznia na wydanie 

swojej opinii.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:42:12 do 00:46:07 

Przewodniczący Rady  H. Stańczyk odczytał treść  projektu uchwały .  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Marcina Wytrzyszczewskiego z dnia 12 

grudnia 2020r. do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Wysoka - Projekt 

uchwały nr 4. .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław Grzybowski , 

Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , 

Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak . 

Uchwała nr XXX/ 195/2020 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku wg. właściwości dotyczącego 

wyznaczenia i udostępnienia drogi dojazdowej (KDW) do działki nr 701/40 - Projekt 

uchwały nr 5. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:57:18 do 00:58:02 
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Sekretarz Miasta i Gminy Halina Borowczyk poinformowała, że w dniu 14 grudnia br. 

wpłynęło do Rady pismo  osoby fizycznej o wyznaczenie i udostępnienie drogi dojazdowej do 

działki oznaczonej numerami tak jak w załączniku graficznym. Podobne pismo 10 grudnia 

wpłynęło wprost do Burmistrza Miasta Wysoka i Gminy Wysoka,  w związku z tym,  że organem 

właściwym do załatwiania indywidualnych spraw jest burmistrz jako organ administracji  

w związku z tym jest przygotowany projekt uchwały mówiący o przekazaniu tego wniosku do 

załatwienia według właściwości. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:58:31 do 00:58:39 

Radny Jan Ciołek zapytał o lokalizacje tej działki.  

Przewodniczący Rady H. Stańczyk udzielił odpowiedzi na zapytanie.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:59:25 do 01:59:53 

Radny Łukasz Dymitruk powiedział, że  tam dalej jest działka jeszcze 701/44 i tam widać jak ta 

droga przechodzi dalej i ta działka duża , też nie wiem kto jest właścicielem tej działki. Może 

przyszłościowe trzeba by sprawdzić,  czy ten właściciel działki 704/44, też nie chciałby mieć 

dostępu. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:59:58 do 01:02:13 

Przewodniczący Rady  H. Stańczyk odczytał treść  projektu uchwały .  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku wg. właściwości dotyczącego wyznaczenia i 

udostępnienia drogi dojazdowej (KDW) do działki nr 701/40 - Projekt uchwały nr 5..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław Grzybowski , 

Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , 

Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

 

Uchwała nr XXX/ 196/2020 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Arkadiusza Rakoczy z dnia 14 

grudnia 2020r. do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Wysoka - 

Projekt uchwały nr 6. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:03:19 do 01:04:05 
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Sekretarz Miasta i Gminy Halina Borowczyk przekazała, że w dniu 15 grudnia  wpłynęła 

petycja złożona w interesie publicznym o podobnej treści chodzi o to, aby zmobilizować, 

zainspirować działanie Rady w celu podjęcia uchwały o tym, że do działania różnych instytucji 

naruszają godność oraz równe traktowanie mieszkańców gminy przez władze publiczne również 

ta petycja musi być rozpatrzona. W związku z tym, jest komisja ku temu powołana czyli jak 

najbardziej właściwym działaniem jest przekazanie petycji do zaopiniowania przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:04:11 do 01:06:44 

Przewodniczący Rady  H. Stańczyk odczytał treść  projektu uchwały .  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Arkadiusza Rakoczy z dnia 14 grudnia 

2020r. do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Wysoka - Projekt uchwały nr 

6. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , Magdalena Piszczek 

, Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

BRAK GŁOSU (1) 

Edmund Fonferek  

 

Uchwała nr XXX/ 197/2020 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Piotra Sterkowski z dnia 14 

grudnia 2020r. do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Wysoka - 

Projekt uchwały nr 7. 

 

Radni nie mieli zapytań do projektu uchwały. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:06:57 do 01:09:36 

Przewodniczący Rady  H. Stańczyk odczytał treść  projektu uchwały .  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Piotra Sterkowski z dnia 14 grudnia 2020r. 

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Wysoka - Projekt uchwały nr 7.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , Magdalena Piszczek 

, Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

BRAK GŁOSU (1) 

Edmund Fonferek  

 

Uchwała nr XXX/ 198/2020 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta i Gminy Wysoka. Projekt uchwały nr 8 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:10:31 do 01:11:24 

Sekretarz Miasta i Gminy Halina Borowczyk  przekazała, że treść tej petycji jest zbieżna z tymi 

wcześniejszymi. Jest to petycja złożona w interesie publicznym a chodzi o to, że aby zainicjować 

działanie Rady do podjęcia uchwały w obronie prawdy, godności, wolności człowieka ma to 

również związek z działaniami związanymi z tymi przedsięwzięciami dotyczącymi szczepień  

w zakresie Covid.  

Radni nie mieli zapytań do projektu uchwały. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:11:26 do 01:13:34 

Przewodniczący Rady  H. Stańczyk odczytał treść  projektu uchwały .  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

i Gminy Wysoka. Projekt uchwały nr 8.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , Magdalena Piszczek 

, Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

BRAK GŁOSU (1) 

Edmund Fonferek  

 

Uchwała nr XXX/ 199/2020 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta  

             i Gminy za 2020 rok. 
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Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy za 

2020 rok,  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:15:27 do 01:15:58 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paulina Strzałka wskazała, że jako 

przewodniczącą komisji Skarg, Wniosków i Petycji jest zobowiązana dwukrotnie w ciągu roku 

składać sprawozdanie z działalności komisji, w okresie objętym sprawozdaniem nie wpłynęły do 

komisji żadne skargi, wnioski lub petycję. Także od początku roku do 20 listopada komisja nie 

podejmowała żadnych działań,  ponieważ nie było takiej potrzeby.  

Ad. 14. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy o złożonych oświadczeniach 

majątkowych Radnych Miasta i Gminy. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:16:51do 01:26:44 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych Radnych Miasta i Gminy, stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie mieli zapytań do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 15. Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych kierowników 

jednostek organizacyjnych gminy i pracowników Urzędu. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:27:15 do 01:29:32 

Burmistrz Miasta i Gminy przedstawił informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy i pracowników Urzędu, stanowi ona załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie mieli zapytań do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z działalności między sesjami Rady,  

w tym z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:27:15 do 01:29:32 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk przypomniał, że sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy  

z działalności między sesjami zgodnie z konwencją wcześnie przyjętą jest umieszczone na 

aplikacji e-sesja. Stanowi załącznik  do niniejszego protokołu. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:31:23 do 01:32:01 

Radny Jan Ciołek zapytał o sprawę otwarcia ofert na zakup wozu asenizacyjnego, kwota była 

970 000 zł.  czyli więcej o 80 tys. zł. niż było planowane, jest koniec roku, zapytał dlaczego tak 

późno na końcówkę roku , się to skupiło,  kiedy wiadomo, że  wszystko idzie w górę. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:32:05 do 01:34:10 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz przekazał, że ta uchwała odnośnie zmiany w budżecie 

dotycząca zakupu wozu była w maju i wówczas zaczęliśmy  się orientować na rynku,  jeżeli  
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chodzi o te samochody, kontynuowane to było w czerwcu natomiast już wówczas  było wiadomo 

dokładnie od wykonawców, że ten samochód nie zostanie zakupiony w bieżącym roku,  ponieważ 

sytuacja Covidowa spowodowała, że ten cały lockdown,  który był również w Europie Zachodniej  

spowodował, że nie było części, które służą do tworzenia tego samochodu, nie było gotowych 

podwozi,  na których można byłoby całą tą obudowę robić. To już wiedzieliśmy, że ten samochód 

na pewno nie będzie nawet,  gdybyśmy zrobili ten przetarg odpowiednio wcześniej ten samochód 

na pewno nie dotarłby w tym roku. Jest cena wyższa,  spodziewaliśmy się tego,  może nie 80 000 

zł. ale w granicach 50 000 zł. Dodał, że na najbliższej sesji w styczniu będą zmiany w budżecie,  

będzie propozycja zmiany w budżecie, tak aby te dodatkowe środki się znalazły, żebyśmy 

rzeczywiście ten samochód mogli zakupić.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:34:33 do 01:44:37 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk odniósł się do wypowiedzi pana Burmistrza w kwestii wozu 

asenizacyjnego. Stwierdził, że co innego jest kwestia wykonania a co innego w przetargu 

położenia ceny i jej sformalizowania to są dwie odrębne sprawy i akurat sytuacja Covida, na 

pewno była sprzyjająca okolicznością przynajmniej co do poziomu ceny może nie w realizacji  

w terminie. W dalszej części wypowiedzi odniósł się do kwestii całości procedury związanej  

z zakupem. Ponadto zapytał, w nawiązaniu do posiedzenia Zarządu PRGOK kwestię zmiany  

formy rozliczenia za odpady z ryczałtowego na ten od ilości masy odpadów, czy PRGOK 

rozważał jakiś inny jeszcze sposób rozliczenia mając na uwadze, wcześniej dyskusja była  

o wodzie. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:44:38 do 01:46:35 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz odniósł się do kwestii poruszonych przez przedmówcę. 

Stwierdził, że jako mieszkańcy liczymy na to,  że ten sposób rozliczania spowoduje urealnieni 

nam tą masę odpadów,  która jest odbierana.  

Kiedy mamy podział odbioru tych odpadów od nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych 

będziemy kontrolowali, sprawdzali czy rzeczywiście tak jest, będziemy starali się, żeby te trasy 

były innego dnia dla tych właśnie podmiotów , które mają nieruchomości niezamieszkałe niż 

wtedy kiedy są odbierane od nas te odpady komunalne to jest przede wszystkim ten główny 

zamiar, jeżeli chodzi o sposób rozliczania czy od osoby czy od zużytej wody to oczywiście też 

było rozpatrywane przez poprzedniego dyrektora biura który zrezygnował z pełnienia tej funkcji 

to co stoi teraz przed nami to właśnie wybór nowego dyrektora. Myślę, że tym razem jest wola 

członków zgromadzenia aby to odbyło się w sposób konkursowy.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:46:38 do 01:46:37 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk poruszył kwestię, o której była w sprawozdaniu, tj. że 

wpłynęło postanowienie  Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o wszczęciu z urzędu 

postępowania administracyjnego w sprawie wpisania do rejestru zabytków nieruchomych szlaku 

kolejki wąskotorowej w tym szlaku od przystanku do stacji Wysoka. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:46:38 do 01:47:10 
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Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz odpowiedział, że dotyczy to całej kolejki wąskotorowej 

całego obszaru, ale wiadomo, że chodzi o Białośliwie, Łobżenicę cały praktycznie powiat pilski  

jest objęty terenem kolejki wąskotorowej to jest w tym wniosku przez Towarzystwo ujęte.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:47:11 do 01:47:56                

Radny Jan Ciołek zapytał,  jak będzie teraz po Nowym Roku jeśli chodzi o PRGOK , ponieważ 

zanosiło się na zmianę operatora,  który będzie śmieci od nas odbierał no przynajmniej takie 

informacje mieliśmy. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:48:03 do 01:50:25                

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz odpowiedział, że  dla mieszkańca zmiana operatora  nie 

powinna mieć większego znaczenia. Tutaj się nic nie zmienia ani jeżeli chodzi o konta bankowe 

jeżeli  chodzi o pojemniki nie będzie u nas wymiany pojemników  mieszkaniec w ogóle nie 

powinien odczuć tego, że jest nowy operator.  

Ad.19. Prezentacja złożonych interpelacji w okresie międzysesyjnym. 

 

W okresie międzysesyjnym nie złożono interpelacji. 

 

Ad. 20. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni w okresie międzysesyjnym nie złożyli interpelacji i zapytań.  

 

Ad. 21. Zapytania i wnioski sołtysów oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 22. Wolne wnioski. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:53:52 do 01:57:08                

Radny Jan Ciołek skrytykował działania , jakie miały w dniach 21-23 grudnia związane z 

równiarką i naprawą drogi, spowodowały one to, ze  droga wygląda gorzej niż była przed tą 

równiarką. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:57:09 do 02:01:32                

Radna Magdalena Piszczek podziękowała Panu Burmistrzowi oraz wszystkim radnym, którzy 

doprowadzili do zakończenia inwestycji dachu w Jeziorkach Kosztowskich oraz wszystkim 

pracownikom urzędu którzy byli zaangażowani w tą inwestycje.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 02:01:52 do 02:01:58                

Radna Emilia Dembińska zapytała czy w mieście działa monitoring . 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 02:01:52 do 02:01:58                
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Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz udzielił odpowiedzi na zapytanie radnej E. Dembińskiej.             

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 02:01:52 do 02:01:58                

Przewodniczący Rady H. Stańczyk w swojej wypowiedzi poruszył następujące kwestię  

i skierował zapytania: 

1) jak się zakończyła sprawa remontu drogi z funduszu ochrony gruntów rolnych,  

2) jak została załatwiona sprawa w kwestii przełożenia kabli. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 02:01:59 do 02:06:36                

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz udzielił odpowiedzi na zapytania. 

24. Przyjęcie protokołu z XXVIII i XXIX Sesji Rady Miasta i Gminy. (punkt zdjęto  

z porządku obrad) 

Ad. 24. Komunikaty Burmistrza oraz informacja o planowanych zamierzeniach do 

następnej sesji. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 02:06:58 do 02:13:26                

Burmistrz Miasta i Gminy w tym punkcie w związku ze zbliżającym się końcem roku dokonał 

podsumowania mijającego roku,  podkreślił następujące sprawy: 

a) dobrą współpracę z Urzędem Wojewódzkim w zakresie zarządzania kryzysowego, 

b) podziękował za współpracę radnym, organizacjom, stowarzyszeniom działającym na 

terenie gminy, 

c) praca Urzędu z formie hybrydowej,  załatwianie interesantów, 

d) zamiar zaciągnięcia kredytu , który ułatwi realizację inwestycji. 

Na koniec wypowiedzi złożył wszystkim życzenia noworoczne. 

Ad. 25. Komunikaty oraz informacje Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 02:13:27 do 03:27:09 

Przewodniczący Rady Henryk Stańczyk poinformował o planach związanych z sesją w m-cu 

styczniu i posiedzeniami komisji Rady . Dodał, że tematyka dotyczyłaby  spraw oświatowych. 

Ad. 26. Zakończenie i zamknięcie obrad XXX Sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 02:27:10 do 02:27:18 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Henryk Stańczyk zamknął XXX 

Sesję Rady Miasta i Gminy Wysoka. Sesja zakończyła się o godz. 17.30 
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Przygotowała: 

Wioletta Kołodziej 

Inspektor ds. obsługi Rady 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 

 

UWAGA 

Integralną częścią protokołu jest pełna relacja z sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka  

na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Miasta i Gminy Wysoka: 

http://bip.gminawysoka.pl/?c=643 -  http://transmisja.esesja.pl/wysoka oraz  na stronie 

internetowej Miasta i Gminy Wysoka – Samorządowy Portal Internetowy: 

 https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/452/rada-miasta-i-gminy-wysoka.htm  

http://bip.gminawysoka.pl/?c=643
http://transmisja.esesja.pl/wysoka
https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/452/rada-miasta-i-gminy-wysoka.htm

